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De CDA-fractie heeft een brief ontvangen van de commissie geluidsoverlast A7 van

de bewonersvereniging Piccardthof. Uit dit schrijven en een vervolgens afgelegd

werkbezoek blijkt dat er in de Piccardthof in toenemende mate sprake is van

geluidsoverlast die wordt veroorzaakt door het verkeer op de A7. 

Aan aspirant-kopers van kavels in de Piccardthof werd destijds het wonen in deze

wijk aangeprezen met de termen 'rust en natuur'. In het bestemmingsplan staat

aangegeven dat de geluidszone van de A7 over het noordelijk deel van het gebied valt.

"Om die reden worden aan en langs de weg geluidsreducerende maatregelen

genomen, zodanig dat de geluidbelasting van de meest noordelijke woningen minder

is dan 50 Db (A)". 

Naar nu blijkt, voldoen de aanwezige geluidswerende maatregelen niet; zij zijn niet

over de volle breedte uitgevoerd en hebben ook niet voldoende hoogte om de overlast

tot een aanvaardbaar niveau terug te brengen. Daarbij komt dat het verkeer de

afgelopen jaren intensiever is geworden en naar verwachting de komende jaren nog

drukker wordt.

De bewoners van Piccardthof denken aan (een combinatie van) oplossingen als

verhoogde geluidsschermen, de geluidsschermen verbreden en de bestaande

openingen opvullen, de maximumsnelheid vanaf Hoogkerk richting Stad verlagen en/

of de (verdere) toepassing van fluisterasfalt.

De vraag vanuit Piccardthof sluit aan bij vragen die eerder zijn gesteld naar

geluidwerende maatregelen voor Hoogkerk en de Buitenhof. Ook in de gemeente

Tynaarlo spelen ten aanzien van geluidsoverlast van de A7 dezelfde vragen met

betrekking tot het noordelijk deel van de wijk Ter Borch, wat mogelijkheden tot

samenwerking biedt.

In dit verband heeft de CDA-fractie de volgende vragen:

1. De bewoners van Piccardthof baseren zich op het bestemmingsplan. Bent u

met ons van mening dat de overheid als betrouwbare partner de daarin

verwoorde toezeggingen moet nakomen? Zoniet, waarom niet?



2. Bent u bereid op locatie metingen te doen om de mate van geluidoverlast vast

te stellen? Zoniet, waarom niet?

3. Als deze metingen bevestigen dat de toegezegde maximale geluidbelasting

wordt overschreden, bent u dan bereid aanvullende geluidwerende

maatregelen te nemen? Zoniet, waarom niet?

4. Bent u bereid om met de wijkorganisaties van Piccardthof, Buitenhof en

Hoogkerk en de gemeente Tynaarlo in overleg te treden over dit punt? Zoniet,

waarom niet?

5. Bent u bereid om met Rijkswaterstaat te overleggen over de genoemde

mogelijke maatregelen? Zoniet, waarom niet?
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